
اخبارخبر كوتاه
بزرگی در حرف زدن علیه تیم ملی نیست؛

درخشان:جادوگریدرفوتبالراتاییدمیکنم

رعایت قانون باید ادامه دار باشد

استیلی: پرسپولیس از 8 بازی اول سالم بیرون بیاید...

بیایید پیش داوری کنیم

لذت شنیدن توصیه های فنی مهدوی کیا

عمومی  مجمع  حاشیه  در  درخشان  حمید 
اظهار  ایران  فوتبال  مربیان  کانون  سالیانه  عادی 
مربیان  همه  به  را  روز  چیزی  هر  از  قبل  داشت: 
برای  که  ایرانی  مربیان  مخصوصا  زحمتکش، 
می کنند  تلاش  مملکت  این  فوتبال  سربلندی 

تبریک عرض می کنم.
وی افزود: ما خیلی خوشحالیم که روز شنبه 
از مربیانی که  تا  کانون مربیان جلسه ای گذاشت 
زحمت کشیدند قدردانی بکند. مربی ماه را انتخاب 
کردیم و از همه مهم تر بحث تیم ملی بانوان برای 
این  و  شدند  اعزام  آسیا  های  ملت  جام  مقدماتی 
باعث خوشحالی و خرسندی است و ما خوشحالیم 
که خانم ها توانستند در این عرصه موفق بشوند و 
انشاالله روزی برسد که ما بتوانیم این عزیزان را در 
در  ما  ملی  تیم  که  همانطور  ببینیم.  جهانی  جام 
جام جهانی حضور پیدا می کند، حضور خانم ها هم 
در جام جهانی باعث مباهات و افتخار برای فوتبال 

کشور است.
پیشکسوت باشگاه پرسپولیس درباره وضعیت 
اظهار  هواداران  نگرانی  و  باشگاه  این  روزهای  این 
باشند.  نگران  باید  و  دارند  حق  هواداران  داشت: 
باشگاه  مدیریتی  وضع  زودتر  هرچه  که  انشاالله 
عجله  خیلی  ما  شود .  مشخص  هم  پرسپولیس 
مشخص  پرسپولیس  مدیریت  بحث  که  می کنیم 
بیاید  ولی سوال کردید چه کسی می خواهد  شود 
بکند؟ همه عزیزانی که  و چطور می خواهد کمک 
سرعت  با  و  دارند  عجله  خیلی  بیایند  می خواهند 
از  انبوهی  با  می کنند  ورود  وقتی  اما  می آیند 
بحث  آن  بزرگترین  که  کوچک  و  بزرگ  مشکلات 
مالی است که ما همیشه گرفتار این مشکل هستیم 
که پول نداریم و از کجا تهیه کنیم، مواجه می شود.
ریشه  این مشکلات  من  نظر  به  داد:  ادامه  او 
ای نیست و در نهایت باید به اصل قضیه رسیدگی 
کنیم. اینکه منبع درآمد باشگاه پرسپولیس از کجا 
را  بیاید و خودش  امروز هر آدمی که  بود.  خواهد 
پول  دنبال  باید  هر صورت  در  بیاندازد  دردسر  در 
بدود. ما باید قبل از اینکه دنبال مدیرعامل بگردیم 
به  باید  ما  بکنیم.  مشخص  را  فوتبالمان  وضعیت 

وهله  برسیم که در  ها  باشگاه  وضعیت درآمدزایی 
اول بحث حق پخش تلویزیونی است که حتما باید 
درآمدی  بتوانند  که  بکنند  لحاظ  ها  باشگاه  تمام 
یک  امروز  شما  صورت  این  غیر  در  باشند  داشته 
در  اما  می آوری  پول  و  می آوری  بالا  بدهی  سری 
نهایت باید این بدهی ها را پرداخت بکنی و وقتی 
هم زمان ریاست شما به پایان می رسد باشگاه را با 
بدهی ها می گذاری و می روی. امروز ما نگران اینکه 
چه کسی بیاید نیستیم، نگران این هستیم که منبع 
از  و  می شود  تامین  چطور  پرسپولیس  درآمدزایی 

کجا باید پول تزریق شود.
درخشان گفت: امروز مدیرعاملی می آید و در 
چند ماه پولی را می آورد و دوباره همین مشکلات 
این  و  باشد  جوابگو  را  بقیه  نمی تواند  که  دارد  را 
بازیکن،  برای  مشکلات  و  می رود  تیم  به  پروسه 
سرمربی، کادرفنی و برای سفرها و بازی ها پیش 
برای  تسکینی  نمی تواند  مساله  این  پس  می آید . 
عزیزانی  امیدوارم  من  باشد.  باشگاه  این  بیماری 
استقلال  و  پرسپولیس  باشگاه  مدیریت  برای  که 
بدهند  انجام  را درست  کار  این  تصمیم می گیرند، 
دراز  دست  دوباره  مدیرعامل  ماه  از شش  بعد  که 
بریزید.  پول  و  است  این  باشگاه  حساب  که  نکند 

ما  اول  وهله  در  امیدوارم  شود.  درستی  فکر  باید 
برای بحث کپی رایت و حق پخش تلویزیونی تلاش 
باشگاهی  هیچ  بیندازیم  حا  را  این  ما  اگر  بکنیم. 
بگیرد و خودکفا می شود.  پول  از کسی  ندارد  نیاز 
را  ای  حرفه  لیگ  سال  یکمین  و  بیست  متاسفانه 
برگزار می کنیم ولی هنوز مشکل مالی داریم و هنوز 
و  سود  هیچ  و  بوده  ضرر  سال  پایان  در  ما  بیلان 
خروجی در باشگاه نداشته و هیچ بازیکنی فروخته 
نشده و سازندگی نشده. وقتی فوتبال اینطور است 
مطمئنا نمی توانید حریف تیم هایی بزرگتری باشید 
که بازیکن چهار پنج میلیاردی می خرد و ما در برابر 

آن ها تسلیم خواهیم شد چون آنها برتر هستند.
ما  کرد:  خاطرنشان  پرسپولیس  پیشکسوت 
تر  قوی  را  ای  حرفه  فوتبال  های  زیرساخت  باید 
مدیرعامل  انتخاب  بزای  حتی  آن  از  بعد  و  بکنیم 
رای گیری کنیم و بگوییم پنج شاخصه است که از 
این پنج شاخصه چه کسی می تواند انتخاب بشود. 
بگذارید خود مردم رای بدهند و بگویند چه کسی 
که  هستیم  این  نگران  امروز  بشود.  باشگاه  رییس 
باشگاه مدیرعامل ندارد. اگر داشت باید چه  کاری 
انجام می داد؟ باید پول تهیه می کرد و دو ماه طول 
امیدوارم  بود.  دوباره  مشکلات  همین  و  می کشید 

را اصلاح بکنیم که  این مشکلات  پایه و اساس  از 
در سال های آینده ما نگران انتخاب مدیرعامل یا 

نداشتن پول نباشیم.
عنوان  فوتبال  در  جادوگری  درباره  درخشان 

کرد: متاسفانه این مساله را تایید می کنم.
بعضی از دوستان سراغ این داستان ها می روند 
قاضی  را  خودشان  کلاه  خودشان  که  امیدوارم  و 
بکنند که چه باید بکنند و اگر به جای اینکه دنبال 
علمشان  بردن  بالاتر  برای  را  وقتشان  بروند  این 
بگذارند هم فوتبال ما غنی تر می شود و هم سلامت 
بتوانیم حرفی  امیدوار می شویم که  و  تر می شویم 

برای گفتن در فوتبال آسیا داشته باشیم.
او درباره حواشی مطرح شده درخصوص تیم 
ملی توضیح داد: ما خودزنی می کنیم. ما یک تیم 
انتخاب مربی هم  بازیکنان خوبی داریم و  خوب و 
کردیم و مربی هم کارش را می کند و در ده بازی 
تخریب  را  یکدیگر  باید  ما  چرا  حالا  بوده.  موفق 
داخل  از  خودزنی  ما  بزنیم؟  را  خودمان  و  بکنیم 
انجام می دهیم که به جام جهانی نرویم؟ ما اگر به 
می خورد.  صدمه  فوتبالمان  که  نرویم  جهانی  جام 
پس الان که نا موفق هستیم بگذارید این موفقیت 
ادامه دار باشد و در نهایت که به جام جهانی رفتیم 
خوب  کادرفنی  و  مربی  کار  آیا  که  کنیم  بررسی 
در  وقتی  چرا  بگیریم.  تصمیم  بعد  و  نه  یا  بوده 
و چه  است  بد  بگوییم چه کسی  موفقیت هستیم 

کسی خوب؟
که  ما  های  فوتبالیست  عزیزان  از  افزود:  وی 
لژیونر شدند و در حال بزرگ شدن هستند خواهش 
هر  شما  که  نیست  این  در  بزرگی  بدانند  می کنم 
چیزی را بر علیه تیم ملی یا مربی تیم ملی به زبان 
باید  بیاورید. شما مثل یک یک سرباز هستید که 
بدون اینکه حرفی بزنید برای تیم ملی و برای وطن 
زحمت بکشید و کار خودتان را انجام بدهید حتی 

اگر یک چوب خشک بالای سرتان باشد.
در  حضور  به  واکنش  در  پایان  در  درخشان 
من  با  کسی  فعلا  گفت:  پرسپولیس  مدیره  هیات 
صحبتی نکرده است و امیدوارم هر چیزی به صلاح 

است انجام بشود.

حمید استیلی که خود سابقه سرمربیگری در 
با  این تیم  ایران را دارد، درباره وضعیت  امید  تیم 
گفت:  ما  خبرنگار  با  گفتگو  در  مهدوی کیا  مهدی 
پیروزی  به  توانستیم  را  لبنان  و  نپال  با  بازی  دو 
بهتر  گل  تفاضل  با  تاجیکستان  آن سو  و  برسیم 
توانسته فعلا بالاتر از ایران باشد و بازی آخر مسابقه 
باشد،  باید مهم  ایران  برای  اما آنچه  رودررو است، 
برنامه ریزی برای المپیک است. قطعا این نزدیک به 
90 درصد این بازیکنان نمی توانند در المپیک برای 
انتخاب شوند که  بازیکنانی  باید  بازی کنند،  ایران 

بتوانند در المپیک بازی کنند.
انجام  ما آن سال  افزود: همان کاری که  وی 
بردیم  آسیایی  بازی های  به  را  بازیکنانی  دادیم، 
با یک  امیدوارم  المپیک می خورد؛  به  که سن شان 
مربیگری  با  امید  ملی  تیم  در  خوب  برنامه ریزی 
کنند.  صعود  المپیک  به  بتوانند  مهدوی کیا  آقای 
المپیک  مقدماتی  بازی های  مقدمه  بازی ها  این 
است که بتوانند آماده شوند و شناخت کافی نسبت 
به بازیکنان داشته باشند. این مسئله مستلزم این 
است که بتوانند بازی این ها را بتوانند خوب ببیند 
و تجزیه و آنالیز کنند و با یک برنامه ریزی خوب و 
مدون که سه سال دیگر تا المپیک وقت دارند، تیم 

مهیای مسابقات شود.
برنامه  نیازمند  مسئله  این  داد:  ادامه  استیلی 

آماده سازی خوب و تدارکات مناسب است و این که 
المپیک  در  می توانند  بازیکنان  کدام  کنند  برآورد 

بازی کنند و از آن ها استفاده کنند.
طلسم  واکنش  در  امید  تیم  سابق  سرمربی 
من  نظر  به  گفت:  المپیک  به  صعود  عدم  تاریخی 
خیلی مهم است که ما بتوانیم زیرساخت را درست 
پایه  تیم های  و  شود  فراهم  زیرساخت  اگر  کنیم، 
ساماندهی شوند که همگی آن مستلزم کار گروهی 
است که بتوانیم لیگ امیدهای خوبی برگزار کنیم 
و  کنند  رسیدگی  پایه شان  تیم های  به  باشگاه ها  و 
برنامه ریزی کنند؛ اگر برنامه ریزی کوتاه مدت انجام 
بدهیم، جواب نمی دهد و باید برنامه ریزی بلندمدت 
باشگاه ها  مستلزم  هم  مسئله  این  و  بگیرد  صورت 
توجه  پایه شان  تیم های  به  آن ها  باید  که  هستند 
تیم ها،  بیشتر  بودن  دولتی  دلیل  به  کنند،  ویژه 
امکان  نشود،  وارد  خصوصی  بخش  که  زمانی  تا 
سرمایه گذاری برای حمایت و توجه به تیم های پایه 

وجود ندارد.
به  امید  بازیکنان  مصدومیت  درباره  استیلی 
تاجیکستان  مصنوعی  چمن  زمین  در  بازی  دلیل 
در چمن طبیعی  آسیب دیدگی ها هم  داد:  توضیح 
وجود دارد و هم در چمن مصنوعی؛ قطعا در زمین 
مسئله  این  و  است  بیشتر  آسیب دیدگی  مصنوعی 
یک معضل است که تیم های مثل تاجیکستان که 

مشکل زمین طبیعی دارند از زمین چمن مصنوعی 
باید  هم  کادرفنی  برنامه ریزی  می کنند.  استفاده 
از زمین چمن  اعزام می بود که  از  به صورتی قبل 
با  اما  می شد  استفاده  ملی  تیم  کمپ  مصنوعی 
این حال بازی در زمین مصنوعی یکسری مشکلات 
و معضلات برای بازیکنان به وجود می آورد، که در 

لیگ برتر هم شاهد آن هستیم.
حمید استیلی در واکنش به عدم پخش زنده 
مسابقات تیم امید گفت: بله پخش زنده مهم است، 
پخش  بایستی  نبود،  شدنی  مسئله  این  اگر  حتی 
اینترنتی توسط فدراسیون فوتبال برنامه ریزی می شد 
تا مردم بتوانند بازی ها را ببینند و برای خود بازیکنان 
یک روحیه خیلی خوبی می شد که مردم ایران دارند 

بازی شان را می بینند و برای شان حائزاهمیت بود.
برتر  لیگ  جدید  فصل  وضعیت  درباره  او 
گفت: مشکلی که لیگ برتر و لیگ یک دارد، البته 
امسال سخت گیری هایی در حال انجام است درباره 
این  شما  و   ... و  بازیکنان  قرارداد  مثل  موضوعاتی 
مسئله را دید که هم در لیگ برتر و هم در لیگ یک 
عدم حضور تیم ها در زمین مسابقه را دیدیم؛ انشالله 
که رعایت قانون در این زمینه ادامه دار باشد، البته 
انجام  اتفاقات  این  لیگ  شروع  از  قبل  بایستی  که 
شود و تیم هایی که مشکل دارند، با آن ها برخورد 
شود نه این که با شروع مسابقات تیم ها حاضر نشوند 

و این مسئله به لیگ مان آسیب می زند.
عملکرد  به  واکنش  در  استیلی  حمید 
بازی  به فرصتی که در  با توجه  پرسپولیس گفت: 
بازی  دو  در  توانستند  بودند،  داده  از دست  الهلال 
و  را کسب کنند  امتیاز   3 دو  آغازین فصل جدید 
بسیار حائزاهمیت بود، 8 بازی ابتدایی پرسپولیس 
بالایی  تجربه  به خاطر  اما  است  بازی های مشکلی 
این  از  دارند  دارند،  کادرفنی  و  بازیکنان  که 
موفق  امیدوارم  و  می کنند  عبور  سخت  بازی های 
باشند؛ در بازی مقابل نساجی مشکلاتی تیم داشت 
به ویژه در فاز دفاعی و فرصت هایی به تیم حریف 
این مشکل را در هفته های  باید دید  داده شد که 

آینده برطرف کنند.
فیفا  مهلت  درباره  ایران  فوتبال  پیشکسوت 
و  استقلال  سازی  حرفه ای  مجوز  صدور  برای 
پرسپولیس گفت: کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا 
سخت گیرانه این مسئله را پیگیری می کنند و حتی 
چند تیم عربستانی هم نتوانستند این مشکل شان 
ایرانی  باشگاه های  برای  مشکل  این  کنند،  حل  را 
هم وجود دارد و امکان دارد که چند باشگاه نتوانند 
مجوز حرفه ای را دریافت کنند و این مشکل وجود 
دارد. تیم های عربی هم شما می بینید که برایشان 
تلاش  باشگاه ها  مدیران  باید  و  شده  ایجاد  مشکل 

کنند تا این مشکل برطرف شود.

دیگر  ارتباطات،  تکنولوژی  پیشرفت  با  همراه  شفیعی؛  حجت 
از دسترس و دید هوادار نیست. آن جعبه  رختکن ها آن فضای دور 
سیاهی که هر کسی را به داخل آن راهی نبود و انگار همه چیز آن 
مرموز و سری بود. حالا دوربین ها به تعداد زیاد در هر رختکنی در 
یک  و  مگو  راز  یک  همچون  زمانی  که  است  چیزی  آن  ثبت  حال 
شگرد غیرقابل افشای هر تیم و مربی، باید نامکشوف می ماند. همچون 
ابدالدهر از  فرمول تولید یک ماده و کالای خاص که رقیب نباید تا 

آن سر درآورد.
زمانی در فوتبال ایران وقتی برنامه نود اجازه پیدا کرد تا برای 
لحظاتی دوربینش را به رختکن برخی تیم ها ببرد، فوتبالدوست ایرانی 
آن  دیدن  برای  راهی  آن  از  قبل  تا  که  نمایشی  از  تازه  دریچه ای  با 
مقابل  در  مربیان  و  بازیکنان  معذوریت  هر چند  مواجه شد.  نداشت 
و  تیم  یک  فوتبالی  فضای  خصوصی ترین  تا  بود  آمده  که  دوربینی 
و  نمی داد  را  آن  واقعیت  دیدن  اجازه  بگذارد  نمایش  به  را  مربی اش 
این  بار  برخی مربیانی که به مربی داخل رختکن معروف بودند زیر 
نمایشژ نمی رفتند اما تازه داشت مشخص می شد که در بین دو نیمه 
و  دهد  رخ  غریبی  و  عجیب  اتفاق  نیست  قراز  فوتبالی  مسابقه  یک 
خبری از تاکتیک های پیچیده هم نیست. بیننده ایرانی فقط غر زدن 
مربی بر سر شاگردش به خاطر چند اشتباه را می دید و تاکیدش بر 

اینکه بهتر بازی کنند.
ثبت شده  وقایع  حالا هم حتی در سطح جهانی گهگاهی که  
در رختکن به یمن گوشی های همراه به نمایش در می آید مشخص 
می شود که آنجا هم خبری از نقشه های عجیب و غریب فوتبالی نیست 
و بیشتر همه چیز حول تهییج بازیکنان می چرخد. یک فضای خاص 
تعصب  و  انگیزه  انداختن  دام  به  و  تحریک  برای  روحی،  شارژ  برای 
بازیکن تا بیشتر بدود، بیشتر تکل بزند و بیشتر برای بردن تلاش کند.

اما انتشار فیلم صحبت های  مهدیژ مهدوی کیا در بین دو نیمه 
امیدهای ایران و لبنان نشان داد که چرا باید به مربیان جوان و معتبری 
همچون او اعتماد کرد و بیشتر از قبل به چرخه مربیان همیشگی روی 
نیمکت های باشگاه ها پایان داد. در این فیلم مهدوی کیا که با جسارت 
زیاد هدایت تیمی را در دست گرفته که قتلگاه مربیان بسیاری بوده 
و برخی از آنها را تا حذف از چرخه مربیگری فوتبال ایران پیش برده، 
به خوبی آنالیزی از جریان بازی و قدرت حریف در نیمه اول به دست 
باژی  استراتژی  توصیه هایی ساده  با  به خوبی  مهمتر  آن  از  و  آورده 
تیمش را برای نیمه دوم تعیین می کند. آن هم توصیه هایی همراه با 
انعطاف پذیری و دادن اختیار انتخاب به بازیکنان داخل زمین. اینکه 
و  بگیرند  تصمیم  نکردن  یا  کردن  پرس  رفتن،  جلو  برای  خودشان 
نمایش  به  را  مهدوی کیا  مربیگری  مهمترین شاخصه ی  بسا  این چه 
می گذارد. اینکه او برای چند بازیکن جوان یک پازل تاکتیکی عجیب 
یک  نمی کند.  گیج  را  آنها  بدتر  و  نمی کند  رسم  تابلو  پای  غریب  و 
تصویر کلی از تاکتیک حریف را به ساده ترین شکل ارائه می دهد و دو 
با نگاه به وضعیت بدنی  انتخاب را پیش پای بازیکنان می گذارد که 
خود در طول ۴۵ دقیقه دوم آن را در پیش بگیرد. یک تحلیل جامع 

از جریان بازی و یک راه حل ساده  برای نیمه دوم.
رختکن ها و فضای داخل آن که زمانی جعبه سیاه چگونگی تاثیر 
یک مربی در نیمه مربیان بود حالا در دسترس است. در حالی که در 
بسیاری از موارد می توان به خوبی دید که شمار مربیانی که بتوانند 
در یکی دو دقیقه ای که بین دو نیمه فرصت حرف زدن دارند، یک 
تاکتیک عجیب و غریب به شاگردان خود القا کنند چقدر کم است و 
بیشتر صحبت ها برای تغییر در یکی دو جمله فنی خلاصه می شود و 
بقیه فقط یا شماتت است یا انگیزه دادن. اما آنچه ما را به تیم امید با 
مهدوی کیا امیدوار می کند حضور ذهن او برای تصمیم گیری در مورد 

نوع بازی در نیمه دوم و ساده کردن توصیه های فنی به گونه ای که 
برای عامی ترین هوادار فوتبال هم قابل فهم است چه برسد به بازیکنی 

که در متن بازی است.
و  فوتبال  تا  شده  باعث  آمار،  و  علم  از  استفاده  که  حالی  در 
فیلم های  آنچه  اما  شود،  داده  جلوه  عجیب  و  پیچیده  آن  مربیگری 
جهانی  در سطح  بزرگ  تیم های حتی  رختکن  از  شده  داده  نمایش 
نشان می دهد، این است که بزرگترین مربیان فوتبال دنیا نیز بسیاری 
می گویند  خود  بازیکنان  به  نیمه  دو  بین  در  را  چیزی  آن  مواقع  از 
با  محلات.  فوتبال  و  خاکی  زمین  در  آماتور  فوتبال  مربی  یک  که 
این حال آنچه مهدوی کیا نشان داد امیدواری به او به عنوان مردی 
کاریزمایش  بر  علاوه  تا  آمده  و  بخورد  را  نامش  نان  نیست  قرار  که 
برای  نیز  مناسبش   فنی  تحلیل  و  دانش  از  جوانش  شاگردان  برای 
موفقیت تیم امید ایران استفاده کند را افزایش می دهد. یک مربی که 
پیچیدگی فوتبال امروز را با درک بالا ساده می کند. و این یعنی به 

تیم امید باید به شدت امیدوار بود.

با این نفرات باید عراق و لبنان و امارات را ببریم؛
دقیقی: جادوگران اصلی، بازیکنانی 

هستند که در اروپا می درخشند
پیکان  آخرین شرایط  درباره  دقیقی  سعید 
یابی،  استعداد  به  همیشه  پیکان  داشت:  اظهار 
استعداد پروری و اعتماد به جوانان معروف بوده 
و ما این موضوع را در تمام تیم های ورزشی خود 
داشته ایم، از تیم والیبال پیکان گرفته که در حال 
حاضر بهترین آکادمی والیبال کشور را داریم که 
سعی کردیم از تیم های پایه نفراتی را رشد داده 
و به تیم بزرگسالان اضافه کنیم تا تیم فوتبال که 
همین شرایط را داریم و الان نفراتی در لیگ برتر 
فوتبال از تیم پیکان می درخشند که در آکادمی 
فوتبال این باشگاه رشد کردند. ضمن اینکه چه 
و حتی  فوتبال  مورد  و چه در  والیبال  مورد  در 
فوتسال بانوان مربیانی را اضافه کردیم که رزومه 
های بسیار شاخصی را دارند و با رویکرد اعتماد 
تا به  انتخاب ها صورت گرفته و  این  به جوانان 
امروز هم فکر می کنم در تمام رشته ها عملکرد 
خوبی داشتیم و انشالله در ادامه مسیر هم بتوانیم 

توفیقات بیشتری را به دست بیاوریم.
دو  از  پیکان  فوتبال  تیم  اینکه  درباره  وی 
بازی ابتدایی فصل خود ۴ امتیاز کسب کرده و 
این موضوع بسیار امیدوار کننده است گفت: ما 
چشم انداز دوری را نمی بینیم و برای هر بازی 
استراتژی خاص خود را تعریف کرده و هدفمان 
از  بتوانیم  انشاالله  تا  است  تراکتور  با  بازی  الان 
این دیدار حداکثر امتیاز و اگر نشد حداقل امتیاز 
را کسب کرده ضمن اینکه کمیته فنی بازی به 
بازی نقاط ضعف و قوت تیم را بررسی کرده و 
بازهم تاکید می کنم که گام به گام پیش میرویم 
و در تمام رشته ها این سیاست را داریم، در هر 
صورت اکبر محمدی به عنوان مدیرعامل و نفر 
اول باشگاه فردی هستند که هم در حوزه فنی 
توانمندی دارند و هم در حوزه مدیریتی و افرادی 
هم مانند علی رغبتی را در کمیته فنی داریم و 
با  که  هستند  افرادی  نیز  مدیره  هیئت  اعضای 
شرایط ورزش حرفه ای آشنا هستند، بنده نیز در 
کنار آقای محمدی در کادر مدیریتی باشگاه در 
رشته های مختلف تفکراتی را داریم تا در آینده 

حرف برای گفتن بیشتر داشته باشیم. 
بحث   درباره  ایران  فوتبال  پیشکسوت 
رواج  ایران  فوتبال  در  دوباره  که  جادوگری 
اول  از  حرفها  این  داشت:  اظهار  کرده  پیدا 
فقط هم مختص کشور  و  داشته  همیشه وجود 
حواشی  این  کشورها  از  خیلی  در  و  نیست  ما 
این  به  وقت  هیچ  که  آنجایی  از  اما  دارد  وجود 
موضوع اعتقاد نداشته و ندارم، دوست هم ندارم 
در این مورد صحبت کنم و اگر حرف و حدیثی 
هم در سال های گذشته بوده چون این موضوع 
ندارم  آن  به  اعتقادی  و  نداشتم  باور  را هیچگاه 
سرسری گرفته و رد می شدم اما بالاخره در برهه 
های زمانی و شرایط مختلف این موضوع وجود 

داشته است.
کارها  این  که  بودم  شنیده  داد:  ادامه  وی 
اعتقادی به آن ندارم این  اما چون  را می کنند 
موضوع را باور ندارم چون به اعتقاد من شما هر 
چقدر تلاش کنید و برنامه ریزی بکنید و پشتکار 
داشته باشید و تیم پشت تیم داشته باشید موفق 
می شوید نه با این مسائل چون اگر اینطور بود 
به قول شکوری، هندی ها در همه عرصه ها باید 
قهرمان جهان شدند چون در این مسائل معروف 

هستند.
تیم  این  مدیر  و  پیکان  مدیرعامل  مشاور 
و  فوتبال  ملی  تیم  می شود  گفته  اینکه  درباره 
مسائل  این  پایه  روی  ایران  فوتبال  فدراسیون 
می چرخد گفت: چه عرض کنم، در تیم ملی به 
اندازه ای نفرات شایسته داریم که به اعتقاد من 
تاثیر  جادوگری و این طور حواشی در روند آن 
از  کدام  هر  که  داریم  بازیکنانی  ما  نباشد.  گذار 
آنها در اروپا حرف های زیادی برای گفتن دارند و 
باید نتایج خوبی بگیریم پس چه دلیلی دارد که 
اصرار کنیم جادوگری عامل موفقیت شده است؟ 
در حالی که توانمندی بازیکنان ما این موفقیت 

را در پی داشته است.
همین  اصلی  جادوگران  کرد:  تصریح  وی 
خود  های  تیم  در  که  هستند  ما  های  لژیونر 
گلزنی کرده و می درخشند و همین جادو را در 
تیم ملی هم اجرا می کنند. به نظر من تیم ملی 
حال حاضر ایران بهترین تیم تاریخ فوتبال کشور 
ما به شمار می رود و در تمام پست ها بهترین ها 
را داریم. کیفیت بازیکنانی مثل طارمی، آزمون، 
جهانبخش، امیری و غیره مشخص است و داریم 
در  امروز  آنها  همه  و  بینیم  می  را  آنها  عملکرد 
وقتی  و  کنند  می  بازی  فوتبال  سطح  بالاترین 
تیمی با این کیفیت داشته باشید باید هم نتیجه 
بگیرید. یعنی ما نباید لبنان و عراق و سوریه و 

کره جنوبی و امارات را با این نفرات ببریم؟

مجتبی خورشیدی:
مشکل خانوادگی اسکوچیچ و طارمی 

حل شدنی است
اشاره  با  ایران  فوتبال  ملی  تیم  سرپرست 
به مشکل سفر ملی پوشان گفت: بحث ترانسفر 

بازیکن بسیار مهم شده است.
مجتبی خورشیدی سرپرست تیم ملی ایران 
لبنان  با  بازی  از  قبل  ملی پوشان  اردوی  درباره 
جهانی  جام  نهایی  انتخابی  مرحله  در  سوریه  و 
۲0۲۲ گفت: از شنبه اردوی تیم پس از گرفتن 
عازم  یکشنبه  روز  و  می شود  آغاز  کرونا  تست 

لبنان می شویم.
شدن  قطعی  درباره  ملی پوشان  سرپرست 
محل برگزاری دیدارایران و لبنان افزود: از قبل 
اما مشکلاتی  بازی در صیدا تأیید شده بود  هم 
موضوع  این  رفع  حال  در  که  داریم  پرواز  برای 
حل  دنبال  خادم  عزیزی  آقای  شخص  هستیم. 

این مشکل است.
با  فعلی  معضلات  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
داریم،  خانه  از  خارج  بازی  دو  اینکه  به  توجه 
کرد:  تاکید  خورشیدی  است.  بازیکنان  ترانسفر 
باید به بیروت برویم و سپس برای بازی با سوریه 
امید  حال  این  با  می کنیم.  سفر  اردن  امَان  به 
داریم با پیگیری هایی که رئیس فدراسیون انجام 

می دهد این مشکلات حل شود.

بزرگ ترین بازیکن دنیا هم پنالتی خراب کرده است؛
مهدوی کیا: هم فوتبال خوب هم 

موقعیت بیشتر
مهدی مهدوی کیا سرمربی تیم امید پیش از 
بازی امرور تیم زیر ۲3 سال ایران مقابل تیم امید 
تاجیکستان، به تشریح برنامه های آینده تیم امید 
تیم  دو  هر  داریم،  مهمی  بازی  گفت:  و  پرداخت 
سعی دارند که سرگروه شوند و قطعا بازی خیلی 
خوبی خواهد بود؛ تیم تاجیکستان، تیم خوب و قابل 
احترامی است و آن ها از تمام پتانسیل خود استفاده 
کردند و شاکله تیم شان از تیم ملی بزرگسالان و 
فکر  و  شده  داده  تشکیل  تاجیکستان  استقلال 
همدیگر  کنار  که  است  سال  بالای 6-۵  می کنم 
بازی می کنند، حریف خوب و قابل احترامی است 
اما ما فردا مثل دو بازی قبلی برای بردن وارد زمین 
می شویم و امیدواریم به این مهم دست پیدا کنیم.

وی افزود: تیم ما نسبت به تیم های دیگر جوان تر 
بود، چرا که ما با توجه به آینده نگری که داشتیم 
بیشتر از بازیکنان زیر ۲1 سال استفاده کردیم و 
می بینید،  ما  تیم  اصلی  ترکیب  در  که  همانطور 
8-9 بازیکن  زیر ۲1 سال هستند و هدف ما این 
بود که بتوانیم تیم مان را برای بازی های مقدماتی 
المپیک آماده کنیم.مهدوی کیا درباره عملکرد تیم 
امید پاسخ داد: ما زمان خیلی کمی برای تمرین 
داشتیم و به این بازی ها به چشم بازی تدارکاتی نگاه 
کردیم، بازیکنان  مدت زیادی نیست که در کنار هم 
مشغول بازی هستند، سعی کردیم که مسائلی که 
دوست داریم در زمین پیاده شود، بچه ها اجرا کنند 
که تا حدودی موفق بودیم اما این مسئله نیاز به 
زمان دارد و بازی های بیشتر، تا بازیکنان تیم بیشتر 
در کنار هم بازی کنند و خوشبختانه در هر دو بازی 
شرایط خوب بوده است و امیدوارم که بازی بعدی 
هم بچه های تیم هم خوب فوتبال بازی کنند و هم 
ایجاد موقعیت کنند و انشالله بتوانیم ببریم. او در 
واکنش به دو پنالتی از دست رفته گفت: بزرگترین 
بازیکن دنیا هم پنالتی خراب کرده است و مسئله 
طبیعی است اما امیدواریم اگر فردا پنالتی به دست 
آوردیم تبدیل به گل شود. مهدی مهدوی کیا درباره 
برنامه ریزی ایران برای بازی های آسیایی هانگژو که 
سال آینده برگزار می شود، گفت: من فکر می کنم 
برای تیم ما تورنمنت خوبی خواهد بود، چرا که 
می توانیم با تیم های آسیایی بیشتر بازی کنیم اما 
این  در  جوان  بازیکنان  با  که  است  این  ما  هدف 
بازی ها شرکت کنیم، قانون مسابقات می گوید که 
از سه بازیکن بزرگسال و بعد از آن بازیکنان ۲1 
سال می شود استفاده کرد اما هدف ما این است که 
آن بازیکنانی که سن شان به المپیک می خورد را 
استفاده کنیم. از هر تورنمنت و مسابقه ای به شرایط 
بهتر رسیدن استفاده می کنیم چون هدف اصلی ما 
مسابقات مقدماتی و انشالله نهایی المپیک است و 
ما از الان دوست داریم از بازیکنانی استفاده کنیم 
که در آنجا می توانند به ما کمک کنند. سرمربی 
تیم امید درباره این که در رقابتهای قهرمانی زیر ۲3 
سال ازبکستان از کدام بازیکنان استفاده می کند، 
در  ما  کرد،  نخواهد  تفاوتی  هیچ  ما  برنامه  گفت: 
تورنمنت ها و بازی های دوستانه سعی می کنیم از 
پتانسیل بازیکنانی استفاده کنیم که در مقدماتی 
و بازی های نهایی المپیک به ما کمک کنند، حالا 
اگر لازم بدانیم انشالله از دیگر بازیکنان هم استفاده 
خواهیم کرد. مهدوی کیا در پاسخ به این که برنامه 
ما  داد:  توضیح  چیست،  امید  تیم  بعدی  اردویی 
بلافاصله برنامه ریزی می کنیم، خیلی دوست داریم 
که اردوهایمان را در فیفادی برگزار کنیم تا بتوانیم 
بچه هایمان را در اختیار داشته باشیم و مشکلی با 
باشگاه ها نداشته باشیم و برای آن ها هم فکر می کنم 
بهتر است که بازیکنان در فیفادی در اختیار تیم 
آن صحبت  درباره  قطر هم  تورنمنت  باشد.  امید 
شده، هم با امارات و هم مسئول اجرایی کره جنوبی 
صحبت هایی شده و قرار شد در ماه فوریه در قطر 
تورنمنتی باشد که امیدوارم این اتفاق بیفتد و ما 
بتوانیم در این تورنمنت باشیم.او درباره فشردگی 
مسابقات تیم امید گفت: اگر این اتفاق بیفتد خیلی 
خوب است اما قطعا بازیکنان در اختیار باشگاه ها 
سعی  گفتم  که  همین طور  ما  و  رفت  خواهند 
می کنیم که بتوانیم از فیفادی ها برای اردوهایمان 
استفاده کنیم و اگر قرار باشد در تورنمنتی شرکت 
با  بتوانیم  ما  باشد که هم  تاریخ ها  این  کنیم، در 
بازیکنان کامل در مسابقات باشیم و هم از آن طرف 

باشگاه ها دچار ضربه نشوند.

رسول خطیبی؛ مرد رقابت با 
پرسپولیس

پرسپولیس بعد از شکست برابر الهلال لیگ برتر 
را با دو پیروزی برابر فولاد در اهواز و نساجی در تهران 
آغاز کرد تا یحیی و شاگردانش بازهم خود را مدعی اول 
قهرمانی همانند پنج فصل گذشته معرفی کنند. قرمزها 
برای رسیدن به سومین برد پیاپی در لیگ بیست و 
دوم باید به مصاف آلومینیوم نماینده استان مرکزی 
در اراک بروند.رقابتی سخت و دشوار برابر تیمی که 
همانند قرمزها برابر فولاد اهواز  سه گل در هفته دوم  
زد و با ۴ امتیاز در رده پنجم جدول بعد از ۴ تیم سه 
امتیازی قرار دارد. سرمربی اراکی ها رسول خطیبی 
است . سرمربی که فصل گذشته را با تیم آلومینیوم 
آغاز کرد و در نیمه های راه به تبریز زادگاه خودش 
رفت تا هدایت پرشورهای تبریزی را به عهده بگیرد. 
آلومینیوم که با هدایت خطیبی به لیگ برتر رسیده 
بود ، شروع خوبی با او  داشت و در هفته ششم رقابت 
های فصل قبل موفق شد با کامبکی سریع  پرسپولیس 
را با دو گل شکست دهد.آنها با خطیبی تا پایان نیم 
فصل ۲۲ امتیاز کسب کردند و در رده ششم جدول 
رده بندی قرار گرفتند. رده ای خوب برای تیمی که 
اولین فصل حضورش در لیگ برتر را تجربه می کرد و 
تاکنون هیچ نماینده ای از استانش در لیگ برتر حضور 
نداشتند. خطیبی در میانه فصل با توجه به مشکلات 
تراکتور به زادگاهش برگشت و با این تیم موفق شد 
تیم  هشت  به  صعود  جواز  آسیا  قهرمانان  لیگ  در 
برتر غرب آسیا را کسب کند.  این ها شمایی بود از 
عملکرد رسول خطیبی در کسوت مربیگری در دو سال 
گذشته، کسی که در فصل قبل  پرسپولیس را در لیگ 
برتر با آلومینیوم  شکست داد و در سوپر جام برابر این 
تیم با یک گل شکست خورد حالا در حال آماده شدن 
برای پذیرایی از تیمی است که در دوران فوتبالش به 
اندازه یک فصل فوتبالی آقای گل های لیگ برتر به 

پرسپولیس با تیم های مختلف گل زده است.

رودی ژستد: استقلال تیم بزرگ و معروفی در دنیاست
مهاجم جدید آبی پوشان گفت: استقلال تیمی بزرگ و شناخته 
شده در دنیاست و من خودم را به چالش بزرگی که بازی کردن در 
این تیم است دعوت کردم.رودی ژستد پس از عقد قرارداد با استقلال 
در گفتگو با رسانه رسمی این باشگاه اظهار داشت: از استقبال گرم و 
خوش آمد گویی خوبی که در ایران داشتم تشکر می کنم. استقلال 
آنکه  از  بعد  است.  فوتبال  دنیای  در  شده  شناخته  و  بزرگ  تیمی 

پیشنهاد حضور در این تیم به من رسید در این خصوص تحقیق کردم 
و نظرات مثبتی که به من دادند باعث شد به استقلال بپیوندم. این 
انتقال برای من فرصتی خوب ایجاد کرد. وی اضافه کرد: در این مقطع 
باشگاه  وقتی  و  بودم  بزرگ  دنبال یک چالش  به  فوتبال حرفه ای  از 
بزرگی مثل استقلال به من پیشنهاد داد، خواستم تا خودم را به این 
چالش بزرگ دعوت کنم. بازی کردن در تیم بزرگی مثل استقلال با 

این هواداران زیاد جذابیت های خاص خودش را دارد.ژستد در ادامه 
بیان داشت: دین مردم ایران هم در تصمیمی که من گرفتم برای مهم 
بود، چون همیشه دوست داشتم در کشور مسلمانی زندگی کنم. امروز 
بابت این تصمیم حس فوق العاده ای دارم. تجربه کردن چیزهای جدید 
همیشه جذاب است و من امروز حضور در تیمی جدید، در کشوری 

جدید و در کنار مردمانی جدید را تجربه می کنم.
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